
Protokół Nr XXIII.2020 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 30 grudnia 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
05 

otworzył sesję 

i po powitaniu radnych poinformował, że obradowanie odbędzie się w zdalnym 

trybie, mając na uwadze 
 
art. 15zzx ust. 1-3 ustawy z dnia 2 marca 2020 r.                    

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842). Zastosowanym środkiem 

komunikowania się będzie telekonferencja. 
 
 

 

Przewodniczący Rady oświadczył, że na sesji obecnych jest 13 radnych, co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

(obecność sprawdzona poprzez odczytanie kolejno z listy obecności radnych                 

i odnotowanie obecności na arkuszu listy). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest rejestrowana i transmitowana 

w internecie, a głosowanie odbędzie się na imiennych wykazach głosowań 

oddzielnie dla każdego tematu poddanego pod głosowanie oraz przy użyciu 

urządzeń do głosowania. Dodał, że każdorazowo radny zostanie wywołany do 

oddania głosu i jego głos zostanie odnotowany na arkuszu głosowań oraz na 

urządzeniu do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

obrad sesji? 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji i Przewodniczący Rady przedstawił 

porządek obrad dzisiejszej sesji. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XXII sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach  

          podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Górzyca.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Czarnów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Laski Lubuskie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Pamięcin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Radówek  

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Stańsk. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Żabice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków  

          korzystania  z nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca,  

          oddanych w trwały zarząd gminnym jednostkom organizacyjnym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX.113.2020 Rady  

          Gminy Górzyca   z dnia 25 września 2020 r. w sprawie Regulaminu  

          utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Górzyca.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Punktu Selektywnego  

          Zbierania Odpadów Komunalnych w Górzycy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego określenia sposobu i zakresu  

          świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od  

          właścicieli nieruchomości   i zagospodarowania tych odpadów                    

          w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za  

          gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Górzyca na  

          2021 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  

          Finansowej Gminy Górzyca na lata 2021-2029. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca  

          na rok 2021. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  

          Rewizyjnej Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju  

          Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok  

          2021. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery  

          Socjalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2021. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg,  

          Wniosków i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2021. 

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2020 roku. 

25. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

26. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji    

          i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

27.     Wolne wnioski i informacje.  

28. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub   

          w sprawach projektów uchwał. 

29. Zakończenie obrad XXIII sesji Rady Gminy.  

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 



Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XXII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XXII sesji 

Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr XXII.2020 został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jego działania były związane ze 

sprawami organizacyjnymi Rady Gminy i z  przygotowaniem materiałów na 

sesję oraz rozmowami z mieszkańcami gminy. 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje przedstawił i omówił Wójt Gminy Robert Stolarski. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Górzyca.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.127.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Czarnów.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Czarnów. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.128.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Laski Lubuskie.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Laski Lubuskie. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.129.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Pamięcin. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Pamięcin. 



 

Ww. uchwała Nr XXIII.130.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Radówek. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Radówek. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.131.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Stańsk. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Stańsk. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.132.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Żabice.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Żabice. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.133.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania                   

z nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca, oddanych w trwały 

zarząd gminnym jednostkom organizacyjnym. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła (główne założenia) Kierownik Referatu 

Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Nerko. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania z 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca, oddanych w trwały 

zarząd gminnym jednostkom organizacyjnym. 

      

Ww. uchwała Nr XXIII.134.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX.113.2020 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 25 września 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła (główne założenia) Inspektor ds. 

gospodarki odpadami, gospodarki przestrzennej  i dróg Ewelina Pakos. 

 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX.113.2020 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 25 września 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Górzyca 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.135.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w Górzycy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła (główne założenia) Inspektor ds. 

gospodarki odpadami, gospodarki przestrzennej  i dróg Ewelina Pakos. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w Górzycy. 

       

Ww. uchwała Nr XXIII.136.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego określenia sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości   i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła (główne założenia) Inspektor ds. 

gospodarki odpadami, gospodarki przestrzennej  i dróg Ewelina Pakos 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia 2020 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 



 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego określenia sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości   i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.137.2020 została podjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Górzyca na 2021 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła (główne założenia) Skarbnik Gminy 

Beata Gołębiowska. Odczytała uchwałę nr 755/2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Zielonej Górze z dnia 10 grudnia 2020 r.                        

w sprawie  wydania opinii o przedstawionym przez Wójta Gminy Górzyca 

projekcie uchwały budżetowej na 2021 r. /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opinie wszystkich komisji stałych                     

w dniu 28 grudnia 2021 r. były pozytywne. 

 

Przewodniczący Rady odczytał opinie przewodniczących komisji                         

o przedłożonym projekcie budżetu na 2021 r., które stanowią załącznik do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek formalny złożony przez radnego 

Rafała Baran o wprowadzenie zmian w projekcie budżetu na 2021 r., w którym 

radny wnioskuje o zmniejszenie dotacji o kwotę 150 000 zł w dziale 921, 

rozdziale 92019 § 2480 – dotacja podmiotowa z budżetu dla samorządowej 

jednostki kultury z kwoty 1 050 000 zł do kwoty 900 000 zł oraz przesunięcie 

kwoty 150 000 zł do działu 926, rozdziału 92601, § 6050 – wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych, z przeznaczeniem na remont murawy na 

boisku sportowym w Czarnowie /wniosek stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

 

Radny Rafał Baran poinformował, że postara się w kilku punktach uzasadnić 

swój wniosek o wprowadzenie zmian w projekcie budżetu na 2021 r. 



1) Liczba zaplanowanych imprez przez Gminny Ośrodek Kultury  wynikających 

z kalendarza imprez sportowo kulturalnych na 2021 r. wynosi 50 pozycji, na rok 

2020 zaplanowanych było 92 pozycje, z czego większość z uwagi na panująca 

pandemię nie zrealizowano. Zdaniem radnego nie ma potrzeby planowania 

dotacji w tak dużej wysokości na rok 2021, ponieważ nie będą zrealizowane 

wszystkie zaplanowane zadania. 

2) Radny odniósł się do propozycji przeniesienia środków z realizowanych 

inwestycji w Czarnowie jak np. modernizacja dróg i przeznaczyć je na boisko 

sportowe i stwierdził, że inicjatywy społeczności lokalnych powinny być przez 

samorząd wspierane, bo zaangażowanie społeczności lokalnej daje wymierne 

korzyści na teraz oraz będzie procentować w przyszłości. Wszystkie takie 

inicjatywy powinny być szczególnie wspierane. 

3) Radny odniósł się do propozycji pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury               

w Górzycy dotyczącej możliwości korzystania w boiska sportowego na 

Kompleksie Sportowo-Rehabilitacyjnym w Górzycy przez KS Walka Czarnów              

i stwierdził, że ten temat jest do omówienia w nowym roku bo jest to dobra 

propozycja. Dodał, że będzie to kolejny rok trenowania piłkarzy poza 

Czarnowem i to traci sens. 

4) Radny poinformował, że  nie odbiera pieniędzy instytucji kultury składając 

ten wniosek. Dotacje dla GOK są wykorzystywane nie tylko  na utrzymanie 

obiektów sportowych, ale również na działalność hotelu, co radny krytykuje, 

chyba że działalność hotelowa dawałaby konkretne dochody a nie generowała 

koszty.  

5) Radny stwierdził, że w ramach złożonego wniosku konsekwentnie chce 

realizować swój cel w dziedzinie rozwoju i poprawy jakości sportu                            

w miejscowości Czarnów jak również sportu w Gminie. Radny powiedział, że 

nie stać nas na utrzymanie instytucji sportowych w istniejącym kształcie. 

Zaplanowana kwota dotacji dla Gminnego Ośrodka Kultury na rok 2021 w wys. 

ponad 1 000 000 zł nie zostanie zrealizowana na działalność kulturalno-

sportową, a będzie wydatkowana na jej inną działalność jak np. utrzymanie 

budynku przy ul. Różanej  lub spłatę zaciągniętych w minionych latach przez  

GOK kredytów. Dodał, że jest to niesprawiedliwe. 

 

Radny Kazimierz Wontor powiedział, że jeżeli gmina posiada obiekt to musi go 

utrzymać w taki sposób, aby mógł funkcjonować i nie popadał w ruinę. Radny 

stwierdził, że mamy za sobą bardzo trudny rok i nie powinniśmy spierać się                  

o finanse. Musimy poczekać na lepsze czasy. Radny wspiera inicjatywę budowy 

boiska w miejscowości Czarnów, ale są zadania ważniejsze i we właściwym 

czasie wrócimy do tego tematu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że zgadza się ze zdaniem radnego 

Kazimierza Wontor i powinniśmy utrzymać projekt budżetu na 2021 r. w formie 

jak zaproponował Wójt. 



 

Z uwagi na brak dalszej dysku Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie jawne wniosek formalny zgłoszony przez radnego Rafała Baran               

o wprowadzenie zmian w projekcie budżetu:  zmniejszenie dotacji o kwotę 

150 000 zł w dziale 921, rozdziale 92019 § 2480. 

 

W wyniku głosowania jawnego wynikiem głosowania: 1 głos „za” przy                        

12 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  ww. wniosek został 

odrzucony.               

  

Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.138.2020 została podjęta 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Górzyca na lata 2021-2029. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła (główne założenia) Skarbnik Gminy 

Beata Gołębiowska. Skarbnik odczytała uchwałę nr 756/2020 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Zielonej Górze z dnia                     

10 grudnia 2020 r.   w sprawie  wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Górzyca na lata 2021-

2029. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opinie wszystkich komisji stałych                     

w dniu 28 grudnia 2021 r. były pozytywne. 

 

Przewodniczący Rady odczytał opinie przewodniczących komisji stałych Rady 

Gminy  o przedłożonym projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Górzyca na lata 2021-2029, które stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję. 

 

Radny Rafał Baran przytoczył informacje zawarte w objaśnieniu do tego 

projektu uchwały: 

…”Celem dostosowania finansów gminy do zmienionej ustawy o finansach 

publicznych  w roku 2021 należy dokonać koniecznych zmian gospodarczych 



oraz organizacyjno-prawnych skutkujących zmniejszeniem wydatków bieżących 

bądź czy też również zwiększeniem dochodów bieżących.”… 

i stwierdził, że dla tak małej gminy jaką jesteśmy jest to ogromne wyzwanie. 

Bardzo liczymy w przyszłości na dochody z tytułu budowy parku wiatraków                  

i farm fotowoltaicznych na terenie Gminy Gorzyca i wyraził swoje obawy czy 

państwo nie będzie tworzyło prawa w taki sposób, aby jakąś część tych 

dochodów przejąć. Radny poinformował, że planując dochody i wydatki                  

w latach przyszłych nie wyobraża sobie, aby gmina w dalszym ciągu w obecnej 

formie utrzymywała obiekt jak np. Kompleks Sportowo-Rehabilitacyjny (obiekt 

przy ulicy Różanej). Dodał że konsekwentnie będzie ten temat poruszał. Radny 

poinformował, że oczekuje na opracowanie planu organizacyjno-finansowego 

na kolejne lata w zakresie działalności i finansowania tego obiektu. Stwierdził, 

że obiekty szkolne powinny mieć w tym zakresie priorytet. Jeżeli władze 

samorządowe uważają inaczej to radny zadeklarował się, że sam taki plan 

przygotuje. 

  

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Górzyca na lata 2021-2029. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.139.2020 została podjęta 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca na rok 

2021. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia wszystkich Komisji 

Stałych Rady Gminy w dniu  28 grudnia 2020 r. była pozytywna i otworzył 

dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca na rok 

2021. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.140.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 



Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rewizyjnej                   

w dniu  28 grudnia była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

       

Ww. uchwała Nr XXIII.141.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  28 grudnia była pozytywna                        

i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.142.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery Socjalnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Projekt uchwały przedstawi i omówi Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu  28 grudnia była pozytywna i otworzył dyskusję. 



 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery Socjalnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.143.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Projekt uchwały przedstawi i omówi Przewodniczący Rady.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w dniu  28 grudnia była pozytywna  i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2021 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXIII.144.2020 została podjęta13 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 24 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2020 roku. 

 

Sprawozdanie odczytała Przewodnicząca Komisji Maria Syktus /sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 25 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

 

- Radny Rafał Baran złożył interpelację w sprawie podjęcia stosownych działań 

w zakresie poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym w miejscowości 

Czarnów. Treść interpelacji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 26 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

 



Brak 

 

Ad. 27 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał dwa wnioski złożone przez radnego 

Rafała Baran, dotyczące: 

1) rozpisania budżetu Gminy Górzyca z działu 756 rozdziału 76518 § 0460 

„wpływy z opłaty eksploatacyjnej z okresu lat 2020-2018; 

2) przedstawienia umowy dotyczącej złoża Górzyca w Ługach 

Gorzyckich;/wnioski stanowią załącznik do protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy przekazał podziękowania dla Gminnego 

Ośrodka Kultury w Górzycy od załogi Szpitala w Słubicach oddziału COVD                    

i oddziału ratowniczego za otrzymany poczęstunek wigilijny. 

 

- Radny Kazimierz Wontor  poprosił Wójta Gminy o przygotowanie informacji 

dotyczącej symulacji kosztów w zakresie wywozu odpadów komunalnych. 

Radny stwierdził, że w mediach podawana jest informacja dotycząca 

Rządowego Programu wsparcia gmin popegeerowskich i może w ramach tego 

projektu byłaby możliwość zakupu pojazdu służącego do odbioru i transportu 

odpadów komunalnych i prowadzenie tego typu działalności przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej. Radny stwierdził, że firmy obsługujące nas w zakresie 

wywozu odpadów komunalnych obciążają nas dużymi kosztami i dyktują 

warunki.  Może uda się wprowadzić inne rozwiązanie i warto spróbować. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójt Gminy w tej chwili jest 

już nieobecny na sesji, ponieważ jak wcześniej sam sygnalizował z uwagi na 

zaplanowane Jubileusze USC będzie musiał opuścić obrady sesji, ale ten temat 

zostanie mu przekazany. 

 

Radny Kazimierz Wontor stwierdził, że będzie czekał na informacje od Wójta. 

 

- Radny Rafał Baran spytał czy jest możliwość zamieszczania dokumentów                     

w BIP w formie PDF, będzie to czytelniejsza forma odtworzenia dokumentów. 

Tomasz Raźny Informatyk odpowiedział, że od tej sesji wszystkie dokumenty 

będą wprowadzane do BIP w formie PDF. 

 

- Radny Rafał Baran spytał Skarbnika Gminy z jakiego paragrafu zostały 

wypłacone podwyżki diet radnych, jest to kwota ok 20 000 zł? 

Skarbnik Gminy odpowiedział, że rok pod względem kasowym zostanie 

zamknięty jutro natomiast zamknięcie roku księgowego budżetu następuje               

w miesiącu marcu.  Skarbnik poprosiła radnego o przedłożenie pytania w formie 



pisemnej i postara się odtworzyć w jakich miesiącach został zwiększany budżet 

na to zadanie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył serdeczne życzenia z okazji Nowego Roku 

2021 roku uczestnikom sesji oraz wszystkim mieszkańcom Gminy Górzyca. 

 

Ad. 28 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

 

Komisje nie złożyły sprawozdań. 

 

Ad. 29 

Zakończenie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad sesji Rady Gminy i brak dalszej dyskusji  zakończył  XXIII  

sesję Rady Gminy.  /godz. 15
06

 

 

Transmisja zarejestrowana na płycie dvd / stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Zbiorcze zestawienia wszystkich głosowań stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

   

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.  

        Przewodniczący Rady 

        (-)Krzysztof Bańka 
 

 


